

PAVAGES EN BETON ASPHALTIQUE

	Soumissions	
	Vg. c.	Dépôts
1. Quinlan & Robertson	\$1.10	\$1,421.21
	.99	
	1.10	
2. Sicily Asp. Pav. Co. (pour 3 rues)	1.49	2,200.00
3. Geo. W. Reed & Co. (pour une rue)	1.50	94.95
4. Warner Quinlan Asp. Co. (pour 3 rues)	1.62	2,270.00
5. Bitulithic Pav. Co. Ltd. (pour 3 rues)	1.67	2,400.00

EXTENSION, PAVILLON DES POMPES, AVENUE PAPINEAU

	Soumissions	
	Bâtisse	Vg. c. Dépôts
1. Arsenault & Plamondon ..	\$3,150.00	\$14.00 \$315.00
2. O. Archambault	3,800.00	9.00 380.00
3. Henri Tessier	3,850.00	9.00 480.00
4. Théodule Lessard	3,913.50	12.00 391.35
5. F. X. P. Allard	4,185.00	12.00 420.00
6. Chs. Bénard	4,200.00	12.75 425.00
7. T. F. Dwyer	4,340.00	16.70 460.00
8. Dagenais & Frère	4,823.00	13.00 483.00

NUMEROS DE LICENCES

	Soumission totale	Dépôts
1. C. T. Charlebois	\$2,896.32	\$290.00
2. Montreal Stencil Works	2,975.99	297.60

Au cours de la lecture des soumissions, Son Honneur le Maire prend son siège.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: 1° Que les soumissions reçues pour le pavage en béton asphaltique soient référées au Député-Ingénieur en Chef, pour rapport d'urgence, ainsi qu'au Département en Loi, pour savoir si ces soumissions sont légales;

2° Que les soumissions reçues pour la construction d'une extension au pavillon des pompes à l'avenue Papineau soient référées à l'Ingénieur en Chef et à l'Ingénieur-Surintendant de l'Aqueduc, pour tabulation et rapport, ainsi qu'au Département en Loi, pour savoir si telles soumissions sont légales;

3° Que les soumissions reçues pour la fourniture et la livraison de numéros de licences soient référées au Surintendant du Département des Privilèges et des Licences, ainsi qu'au Surintendant des Achats et des Ventes, pour tabulation et rapport.

Les chèques de dépôt accompagnant telles soumissions devant être déposées entre les mains du Trésorier.

22.—Soumis un rapport du Contrôleur et Auditeur de la Cité, recommandant de n'approuver aucune recommandation, à l'effet d'opérer le virement d'aucun crédit ex-Revenu, avant qu'une somme de \$22,813 n'ait été placée au crédit du Département de Police.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Côté, il est

Résolu: En conséquence.

23.—(29309) Soumis un rapport du Trésorier de la Cité, concernant le paiement de certains comptes dus par la Compagnie des Tramways.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De transmettre copie dudit rapport à la Compagnie des Tramways, avec prière de répondre.

ASPHALTIC CONCRETE PAVINGS

	Tenders	
	Sq. Y.	Deposits
1. Quinlan & Robertson	\$1.10	\$1,421.21
	.99	
	1.10	
2. Sicily Asp. Pav. Co. (for 3 streets)	1.49	2,200.00
3. Geo. W. Reed & Co. (for one street)	1.50	94.95
4. Warner Quinlan Asp. Co. (for 3 streets)	1.62	2,270.00
5. Bitulithic Pav. Co. Ltd. (for 3 streets)	1.67	2,400.00

EXTENSION TO THE PUMP BUILDING, PAPI-NEAU AVENUE

	Tenders	
	Building	Concrete per Sq.Y. Deposits
1. Arsenault & Plamondon ..	\$3,150.00	\$14.00 \$315.00
2. O. Archambault	3,800.00	9.00 380.00
3. Henri Tessier	3,850.00	9.00 480.00
4. Théodule Lessard	3,913.50	12.00 391.35
5. F. X. P. Allard	4,185.00	12.00 420.00
6. Chs. Bénard	4,200.00	12.75 425.00
7. T. F. Dwyer	4,340.00	16.70 460.00
8. Dagenais & Frère	4,823.00	13.00 483.00

LICENSE NUMBERS

	Total tender	Deposits
1. C. T. Charlebois	\$2,896.32	\$290.00
2. Montreal Stencil Works	2,975.99	297.60

While the tenders were being read, His Worship the Mayor took his seat.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: 1° That the tenders received for the laying of asphaltic concrete pavings be referred to the Deputy Chief Engineer, for an immediate report, and to the Law Department, in order to know if the same are legal;

2° That the tenders received for the erection of an extension to the pump building on Papineau avenue be referred to the Chief Engineer and the Superintending Engineer of the Water Department, for tabulation and report, and to the Law Department, in order to know whether the same are legal;

3° That the tenders received for the supply and delivery of License Numbers be referred to the Superintendent of the License and Privilege Department and the Purchasing and Sales Agent, for tabulation and report.

The cheques accompanying the said tenders to be deposited with the City Treasurer.

22.—Submitted a report from the City Comptroller and Auditor, recommending that no demand for the variation of any appropriation ex-Revenue be approved before a sum of \$22,813 has been placed to the credit of the Police Department.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Côté, it was

Resolved: Accordingly.

23.—(29309) Submitted a report from the City Treasurer, concerning the payment of certain amounts due by the Tramways Co.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To transmit a copy of said report to the Tramways Co. with a request that they give a reply.